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_________________________________________________________________________________ 
 
Op 6 mei 2020 ontvingen wij een vraag van Trix Vissers-van Herpen (VVD) inzake ondersteuning 
horeca i.v.m. coronacrisis op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde 
vraag aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Bent u bereid om met de getroffen ondernemers om tafel te gaan zitten en samen te bekijken wat 
de problemen zijn en welke oplossingen daarvoor gevonden kunnen worden (althans op die 
gebieden waar de gemeente invloed op heeft)? 
Te denken valt aan:  
•Verdere mogelijkheden om tot lastenverlichting te komen. 
•Mogelijkheden om met verruiming van openingstijden, verruiming van beschikbare openbare 
ruimte voor terrassen, omzetten te verhogen zodra terrassen weer toegestaan zijn 
 
Antwoord. 
Wij zijn zeker bereid om met de vertegenwoordigers van de ondernemers aan tafel te gaan. Dat 
doen wij overigens al sinds het begin van de coronacrisis. De medewerkers Economische Zaken 
houden nauw contact met de diverse ondernemersverenigingen. Wij hebben de 
ondernemersverenigingen op 1 mei benaderd met de vraag om aan te geven wat ze, op dit moment 
en in de nabije toekomst, van de gemeente verwachten. Tevens zijn de voorzitters van de diverse 
verenigingen uitgenodigd voor een gesprek met wethouder Swaans en de medewerkers 
Economische Zaken om te praten over de gevolgen van de coronamaatregelen. Dit gesprek vindt  
op 18 mei plaats. 
 
Speciaal voor de horeca hebben wij een interventieteam horeca opgericht. Daarin zijn alle 
ambtelijke disciplines (economisch, juridisch, communicatie, financiën) vertegenwoordigd, Deze 
medewerkers hebben opdracht gekregen om het college een voorstel te doen gericht op het zo snel 
mogelijk treffen van maatregelen ten behoeve van de herstart van de horeca. Het interventieteam 
doet dat in overleg met de HARG en individuele horeca-ondernemers. Daarbij kijken wij uiteraard 
ook naar veiligheid en wegen wij belangen van omwonenden af tegen de potentiele overlast.  
_________________________________________________________________________________ 


